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内容概要

说起《新概念英语》，只要学习英语的中国人几乎都知道。
这套教材在中国已经流行了近30年，仍经久不衰。
《新概念英语一课一练》系列丛书既紧贴《新概念英语》的课文内容，又增添了很多相关练习。
它的最大特点是从语法、词汇、阅读、翻译和写作等方面对学习者进行同步辅导。
    结合中考、高考、大学英语四六级、考研等考试的要求，编者从应试和应用的角度出发，把教材的
精华和学习的重点、难点全部融人习题中，从而有效帮助学习者巩固课文知识、加深记忆、训练技能
，最终全面提高英语听、说、读、写能力。
    本套丛书既可供自学《新概念英语》的读者使用，也可供相应水平的自学者查漏补缺，进一步提高
自己的英语水平。
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章节摘录

　　my family when you visit Beijing.You can have your own room and eat with US.1 can also show you around
the city.Im sure you11 enjoy your stay at Beijing. Please let me know when you are arriving SO that I can meet you
at the airport.　　1.Is there a desk near the window？
 There iS not a desk near the window.　　2.Are there any English books on the book-shelf？
 There are not any English hooks on the book-shelf.　　3.Is there a blackboard in the classroom？
 There is not a blackboard in the classroom.　　4.Is there a map on the wall？
 There iS not a map on the wall.　　5.Are there any cars in the street？
 There are not any cars in the street.　　6.Are there many people in the shop？
 There are not many people in the shop.　　7.Is there any water in the glass？
 There iS not any water in the glass. One day,1 was doing shopping in the market when I suddenly saw a big fire in
the distance. Many people ran tO see it and I also went with them.We could see the fire burning on the 1 1 th floor
of the Capital Building.Many people escaped from the building.But many others were trapped. Helicopters were
sent to rescue them.Because of the heavy smoke，it took the helicopters a long time tO land on the roof of the
building.About 70 people were saved，　　七、1.C祈使句一般情况下不使用主语，A可以排除。
neednt用在此句中在语气上和意思上均不妥。
wont更不切意。
　　2.A根据上下文分析，只有选A才符合一般性的逻辑。
cant是"不可能"，而may not是"可能不"，but一词后的那句中必须填cant才是正确的。
　　3.D按照第二句的意思是，用must不当，should和ought tO虽也可表示猜测，但它们常用于表示经
过推断后的结论，它们实际上是must的弱化，但其可能性是相当大的，故用在此不当。
　　4.A最后一句话说，"我已经告诉他了"，因此，用"不必"neednt才切意，故选A。
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